

“ Invitation “



“Einladung”



On behalf of the Austria Ski Association (ÖSV), and SK ASKÖ Landskron-Snowboard and the Organizing Committee cordially Invites your nation, as a member of Federation International de Ski (FIS) to participate in the

NC - Snowboard PGS – PSL
Österreichische Meisterschaften 2021 PGS/PSL
SBAC -Snowboard Austria Challenge
February 20th and 21th 2021
Gerlitzén- Villach – Kärnten- Austria

FIS

REGISTRATION

20.02.2021 6615 PGS M FIS
20.02.2021 6616 PGS L FIS

21.02.2021 6617 PSL M FIS
21.02.2021 6618 PSL L FIS

SBAC – ÖM 2021

20.02.2021 ISN 005
21.02.2021 ISN 006

VERANSTALTER / Promotor: Landesskiverband Kärnten / ÖSV

ORGANISATION

DURCHFÜHRENDER VEREIN / Carried out by:
SK ASKÖ Landskron Snowboard
Obmann Christian Gfrerer: Tel. +43 670 6777 66
Emailwerkstr. 18a, 9523 Landskron

ORGANISATIONSKOMITEE:

OK - Christian Gfrerer
Technischer Delegierter / Technical Delegate: tba
Rennleiter / Chief of competition – MMag. Michael Dabringer
Rennbüro / Race Office – Sabine Widnig, Max Widnig
Streckenchef / Chief of Course - Arnulf Rauter
Kontrollpostenchef / Chief of Checkpoint – Felix Widnig
Zeitnehmung / Timing ALGE TIMING – Ronald Messics
Berechnung / Calculation ALGE TIMING – Martin Lepuschitz
Rettungsdienst / Medical Service: tba
Bergrettung vor Ort / Medical service at the start area



Teilnahmeberechtigung /Wettkampfbestimmungen

Teilnahmeberechtigt sind folgende vom jeweiligen nationalen und internationalen Verband gemeldeten Wettkämpfer:

- NC: Athleten mit FIS-Code
- SBAC: Österr. AthletInnen, die auf der ÖSV-Spitzensportliste geführt werden, ausländische Bundes- und Landeskadern (Jahrgänge 2006-2009)

Die Anmeldung hat sowohl die Wettkämpfer als auch die Offiziellen und Servicebetreuer zu enthalten. Im Übrigen erfolgt die Austragung nach den Bestimmungen der IWO und ÖWO. Helmpflicht und Protektoren erwünscht!

Eligible are the following competitors mentioned by the national and international racing association:

- NC: athletes with FIS-Code
- Open race / SBAC: Austrian athletes, whose names are on the "Elite-Sports-List", members of abroad national- and regional teams (2006-2009)

The names of the competitors, the officials and their coaches have to be mentioned on the entry form. In addition we ask to obey the rules of the IWO and ÖWO. Helmets needed, protectors welcome!

NC Nennungen /Entries / Entry Fee

Nur mit offiziellem Nennformular bis spätestens: **Montag, 15.02. 2021, 17.00 Uhr**
Only with official entry form until **Monday , 15.2.2021, 05.00 pm**

An/ to SK ASKÖ Landskron Snowboard: E- Mail: snowboardteam@aon.at
Christian Gfrerer, Tel. +43 670 60777 66
Sabine Widnig, Tel. +43 650 5288011
Max Widnig Tel. +43 681 2362142

Pro Nennung und Rennen beträgt das Nenngeld € **25,-** inkl. Liftkarte
The entry fee is € **25,-** per race and competitor – includes the ski pass

Kaution für Startnummern pro Mannschaft: € 50,- in bar.

Bitte Bargeldzahlung in genauen Beträgen!!! Danke!
Please pay them in cash in exact amounts!! Thank you

Snowboard Austria Challenge -SBAC /ÖM 2021 Nennungen /Entry Fee

Anmeldung auf skizeit.at (Nachnennungen sind aufgrund der COVID-Maßnahmen nicht möglich!).

Samstag, 20.02.2021 PGS: <https://www.skizeit.at/races/33216/registrations>
Sonntag, 21.02.2021 PSL: <https://www.skizeit.at/races/33217/registrations>

Nennung ab 7.2.2021 18 h möglich!

Startgeld inkl. Liftkarte € 25,00

Registration on www.skizeit.at, Information about entry fees also on our homepage.
entry fee incl. liffticket € 25,00

LOCATION & LIFT TRANSPORTATION

Every Competitor, coach and serviceman has to carry a skiing pass with himself. The lift pass for event days are available at the race-office. Ski pass for training days are available at the ticket counter - price € 10,--/day
Jeder Läufer, Trainer und Servicemann benötigt eine Liftkarte, die im Rennbüro für den Renntag erhältlich ist.
Trainingskarten für andere Tage sind an der Liftkassa erhältlich.

Preis pro Karte € 10,--- pro Tag

TECHNISCHE DATEN / Technical Data

Homologation: FIS Nr. 7045/12/02 SL
Name der Strecke: Neugarten/Speed
Name of the Course: Neugarten/Speed

Höhe Start/Altitude Start PRG 1550 m
Höhe Ziel/ Altitude Finish PRG 1420 m
Differenz/Vertical Drop PRG 130 m

Covid 19 Situation

COVID-19 SITUATION

In order to ensure the health and safety for the athletes and team personnel, the LOC is working in accordance with the Regional and National Health regulations as well as with FIS in accordance with the FIS COVID-19 Prevention Organiser Guidelines together with the World Health Organisation (WHO) information and recommendations. The LOC and FIS Event Task Force has been established and is monitoring all developments. The corresponding arrangements are currently being put together in a separate document. This will be published and communicated by the LOC at a later stage. All competitors must have their own medical insurance (ICR art 212) which shall cover COVID-19 medical treatment expenses. Updated COVID-19 relevant medical procedures that may be required will be communicated whenever relevant. It'll be possible to conduct COVID testings on site for onward travels and needed test results. At that point everyone connected to the event needs a negative COVID-19 tests not older than 72 hrs. when picking up the accreditation.

Apart from sending the entry form you are responsible to take the following precautions to get permission to take part in the event:

- provide a negative Corona-test not older than 72 hours
- fill in the Corona-questionnaire in the morning of each race day (has to be the same day to get permission to the event area)
- Just in case you travel to Austria from abroad you **HAVE TO** show your "elite-sport-certificate" to the officials to make sure your name is on the list for quarantine-exempt-people. Otherwise the officials might hold you from taking part in the event.

We provide CORONA-testing for everyone taking part in the event

- Friday, the 19th of Feb., 4 p.m. / 16:00
- Testing facility outside the race office / Kuchlerwirt Treffen, Millstätterstraße 11, 9521 Treffen am Ossiacher See
- Fee = € 15,- per person / payment cash
- Please send a notification until to 15th of February 4 p.m. via whatsapp to 0043/664/6217444 to help us provide enough test-kits

Unterkunft /Accommodation

- Kuchlerwirt Treffen, Millstätterstraße 11, 9521 Treffen am Ossiacher See
Tel :+43 4248 2826
E-Mail: anfrage@kuchler-wirt.at
- Hotel & Cafe Mosser, Bahnhofstraße 9, 9500 Villach
Tel. +43 4242 24 115 Fax: +43 4242 24115 222
E-Mail: info@hotelmosser.at

MANNSCHAFTSFÜHRERSITZUNG,

Team Captains Meeting

Kuchler Wirt – Millstätterstraße 11, 9521 Treffen am Ossiacher See

Friday, February 20, 2021 at 6:30 pm / 18:30 Uhr

Saturday, February 20, 2021 after the PGS-race in the finish area for PSL on Sunday

OFFIZIELLE ANSCHLAGTAFELN / Off. Boards f. Announcements

Im Zielraum / at the finish area

Vorläufiges Programm /preliminary timetabel Samstag, Saturday 20.02.2021

- Link zum COVID- Fragebogen wird per E-Mail ausgesandt
You get the COVID-questionnaire-link via Mail !!!
- 08:00 – 08:45 Uhr SBAC – ÖM 2021 Startnummerausgabe /bibnumers
Neugartenstüberl- Gerlitzten/Neugarten
- 10 Uhr Start NC-PGS (Ladies/ Men/ SBAC)
- Ca. 12 Uhr Finale

Jede Person hat beim Zugang zur Rennpiste die Bestätigung zum ausgefüllten COVID-Fragebogen vorzuzeigen.
Every single person has to show the confirmation (COVID questionnaire) when entering the event area.

Vorläufiges Programm /preliminary timetabel Sonntag, Sunday 21.02.2021

- Link zum COVID- Fragebogen wird per E-Mail ausgesandt
You get the COVID-questionnaire-link via Mail !!!
- 8:00 – 08:45 Uhr SBAC – ÖM 2021 Startnummerausgabe /bibnumers
Neugartenstüberl- Gerlitzten/Neugarten
- 10 Uhr Start NC-PGS (Ladies/ Men/ SBAC)
- Ca. 12 Uhr Finale

Jede Person hat beim Zugang zur Rennpiste die Bestätigung zum ausgefüllten COVID-Fragebogen vorzuzeigen.
Every single person has to show the confirmation (COVID questionnaire) when entering the event area.

Die Siegerehrungen finden unmittelbar nach dem Finale im Zielgelände statt
Prize giving ceremony after final at the finish area

Änderungen vorbehalten / subject to change

Allgemeine Bestimmungen: Das Rennen wird nach den Bestimmungen der WO des ÖSV durchgeführt. Witterungsbedingte Verschiebungen werden rechtzeitig auf der Homepage des LSVK bekannt gegeben. Programmänderungen vorbehalten. Der Verein Snowboardunion Gigasport oder seine Funktionäre übernehmen keinerlei Haftung für Personen- oder Sachschäden gegenüber Teilnehmern oder Dritten. Wegen Absagen oder Änderungen werden die Vereine über www.landesschiverband.at verständigt.

ANFAHRT GERLITZEN / Way to the Gerlitzten

Autobahn A 10 /A2 bis Ausfahrt Villach Ossiachersee – dann Richtung Ossiachersee
 Highway A 10/ A2 until exit Villach Ossiachersee –direction Ossiachersee



Information über Sportergebnismanagement

Aufgrund der Einwilligung der betroffenen Person nach Art. 6 Abs. 1 lit. a DSGVO bzw. der Erfüllung einer vertraglichen bzw. rechtlichen Verpflichtung des Verantwortlichen nach Art. 6 Abs. 1 lit. b und c bzw. f DSGVO werden die personenbezogenen Daten der betroffenen Person, soweit diese für die Leistungs-/Ergebniserfassung bzw. Ergebnismanagement im Zusammenhang mit der Anmeldung oder Teilnahme an (sportlichen) Veranstaltungen oder Wettkämpfen erforderlich sind, verarbeitet und auch nach Art. 17 Abs. 3 in Verbindung mit Art. 89 DSGVO für im öffentlichen Interesse liegende Archivzwecke und berechtigte Interessen des Verantwortlichen gespeichert und öffentlich zugänglich gemacht.

[Permission about the usage and storage of personal data and results according DSGVO Art.6 Abs.1 and Art.17 Abs.3.](#)

Information über Ton- und Bildaufnahmen

Der Teilnehmer nimmt zur Kenntnis, dass bei den Veranstaltungen für journalistische Zwecke gemäß § 9 DSGVO Bild- und Tonaufnahmen hergestellt werden, die in weiterer Folge auch verwertet werden (Fernseh- und Radioübertragungen, Foto, Video, Audio etc.). Der Teilnehmer nimmt zur Kenntnis, dass Aufnahmen, die ihn während oder im Zusammenhang mit der Veranstaltung darstellen, entschädigungslos, ohne zeitliche oder räumliche Einschränkung, mittels jedes derzeitigen oder künftigen technischen Verfahrens vom Veranstalter und/oder anderen Berechtigten (z.B. Fernsehsender) gespeichert, ausgewertet und auch für kommerzielle Zwecke verwertet werden dürfen, sofern die Nutzung seine persönlichen Interessen nicht ungebührlich verletzt.

[Consent to the free publication and dissemination of all photos and videos taken during the event to the promotor according DSGVO §9.](#)